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AGENDA  

 

 

1.  Sesongevaluering 

1.1Grupper: 

1.1.1Team Elon Oslofjord: Hadde en usikker oppstart grunnet permitteringer og usikkerhet 

knyttet til sponsorer og trener, men fikk en god sesong med tanke på resultater og deltagelse 

på skirenn hvor mange seniorer generelt har fått konkurrere lite.  

Ny trener er ansatt for neste sesong  (Tinius Dahl) og teamet vil bestå av 10 løpere.  

1.1.2 Senior:  Sesongen har vært preget av at mange seniorer har fått gått få eller ingen renn. 

De Akershus løpere som har fått gå NC og NM har levert bra resultater. Det har vært en del 

utfordringer knyttet til uttakskriterier til NC og NM  og det har kommet en del 

tilbakemeldinger med missnøye. Mange har fått en bra treningssesong og det har vært stor 

aktivitet ute i klubbene  med ulike testrenn/stravsegment etc.  

1.1.3Jr:Det har vært planlagt for Oslofjordcup sammen med Østfold, Oslo, Telemark/vestfold 

og Buskerud, men ingen renn har blitt gjennomført grunnet Covid 19 og restriksjoner.  

1.1.4 HL: De fleste renn har blitt avlyst. Mange har fått gått testrenn og klubbene har vært 

kreative med tanke på å kunne gjennomføre konkurranser innenfor smittevernsreglene. Noen 

klubber opplever større deltagelse enn tidligere på klubbrenn.  

1.1.5:14 år og yngre: Også her har det vært mange avlyste renn og aktiviteten har foregått i 

klubbene. Mye snø og kuldegrader har bidratt til at mange har fått gått mye på ski  

 

1.2. En korona sesong- hva kan vi lære. Oppsummering/ diskusjon og hva kan vi ta med oss 

videre  

- Mange har kommet opp med nye kreative løsninger ifht å skape god aktivitet, 

stravasegmenter etc. 

trening i mindre grupper har ført til at flere har blitt sett 

-smøresamarbeid på NC har fungert bra 

godt samarbeid mellom kretsene for å få til regionale cuper har dannet grunnlag for at dette 

lettere kan arrangeres fremover 

-utfordringer rundt refusjonsordninger for arrangør, viktig  å melde inn dette videre. 



- usikkert hvor stort frafallet har blitt siden mange ikke har fått gått noen konkurranser. Litt 

ulike tilbakemeldinger ifht dette. Noen melder om frafall på jr. siden, andre melder om stort 

treningsoppmøte. 

 

2. Sesong 2021/22 

2.1 Team Elon info fra ole Jonny omkring teamet, ny trener er ansatt og 10 utøvere er klare for 

neste sesong 

2.1.1 Seniorsatsing: samarbeid på tvers av teamene vil kunne være med på å styrke 

seniormiljøet. Det jobbes med noen punkter ifht dette som skal inn til LK sentralt før 

vårmøtet.  

 

3. Vårmøte Lk Akershus: Vårmøte avholdes på teams 26. mai 

4. NSF ting avholdes digitalt 12. juni 

5. LK sammensetning: Iben går ut, det jobbes for å finne en ny ungdomsrepresentant.  

6. Cup/KM veileder. Sparebank 1 har trukket seg ut som sponer, det undersøkes om de 

likevel vil være med et år til. Det må også jobbes for å få inn en ny sponser. 

7. Eventuelt: Behovet for opplæring av nye TDer må opp på vårmøtet. Ingen nye TDer har 

fått den praksisen de trenger ute på renn i vinter grunnet avlysninger.  

 

 

 

 


